



1. Welcome [Michael Bennett, CMS President-Elect]
2. Call to Order 21:45 pm – Declaration of Quorum [Michael Bennett, CMS President-Elect]
3. Approval of 2015 Annual General Meeting Minutes
Document: [Draft Minutes of the June 2015 AGM in Edmonton, AB](#)
Motion: (Wright/Srinivasan)
That the 2015 Annual General Meeting Minutes be approved.
Carried: 3 Abstentions
4. Acceptance of the 2015 Audited Financial Statements
Document: [2015 Financial Statements](#)
Motion: (Board of Directors)
That the 2015 Audited Financial Statements be accepted.
Carried: 1 Abstention
5. Approval of the 2016 CMS Auditor, CPA, CA
Motion: (Board of Directors)
That Ray Falkins, CPA, CA be approved as the CMS Auditor for the 2016 fiscal year.
Carried: 1 Abstention
6. President's Report [Michael Bennett, CMS President-Elect]
Bennett invited everyone to MCA2017. More than 1,000 participants are expected.

The 2016 CMS Winter Meeting will be at Niagara Falls. Niagara Falls Tourism has promised to show the CMS colours on the waterfalls. The 2017 CMS Winter Meeting will be held in Waterloo which will also mark the 50th anniversary of the Faculty of Mathematics.

The 2016 Canadian IMO team is starting their training on June 26th at BIRS. A Send-off luncheon will be held on July 4th. Math Team Canada has been very successful in the past and in 2015, one of our team members had the only perfect score.

Bennett encouraged everyone to become a member of the society and encourage their colleagues to join as well.

7. CMS 2015 Annual Report
Document: 2015 Draft Annual Report (circulated at meeting)
Motion: (Board of Directors)
That the Draft of the 2016 Annual Report be accepted.
Carried: Unanimous

8. Report from Committee Chairs:

On behalf of the Student Committee, Berk and Dermenjian invited students to organize events which the Student Committee would support financially.

Dubiel provided an update of the Education Sessions and talks at this meeting.

Burchard introduced herself as the Chair of the Women in Mathematics Committee and welcomed any comments or advise for the committee.

Hurtubise provided information regarding MCA2017 and invited everyone to attend.

9. **Adjournment** (Wright/Loewen)



1. Mot de bienvenue [Michael Bennett, Président élu de la SMC]
2. Rappeler à l'ordre 12:45 – Déclaration du quorum [Michael Bennett, Président élu de la SMC]
3. Adoption du procès-verbal de l'AGA 2015
Document: [Procès-verbal provisoire de l'Assemblée générale annuelle du mois juin 2015 à Charlottetown, PEI](#)
Proposition: (Wright/Srinivasan)
Que le procès-verbal de l'AGA 2015 soit approuvé.
Adoptée: 3 Abstentions
4. Adoption des états financiers vérifiés de 2015
Document: [États financiers 2015](#)
Proposition: (Conseil d'administration)
Que les états financiers vérifiés de 2015 soient adoptés.
Adoptée: 1 Abstention
5. Adoption du vérificateur de la SMC pour 2016
Proposition: (Conseil d'administration)
Que Ray Falkins, CPA, CA soit adopté comme vérificateur de la SMC pour 2016.
Adoptée: 1 Abstention
6. Rapport du président [Michael Bennett, Président élu de la SMC]
Bennett invite tout le monde au CMA2017. Plus de 1,000 participants y sont attendus.

Le Réunion d'hiver 2016 de la SMC se déroulera à Niagara Falls. Niagara Falls Tourism a promis de projeter les couleurs de la SMC sur les chutes. La Réunion d'hiver 2017 de la SMC se tiendra à Waterloo et marquera le 50e anniversaire de la Faculté de mathématiques.

L'équipe qui représentera de Canada à l'OIM 2016 commence sa formation le 26 juin à SRIB. Un dîner pour souligner le départ de l'équipe aura lieu le 4 juillet. L'Équipe Math Canada a très bien réussi les années passées, et, en 2015, un des membres de l'équipe a obtenu le seul score parfait.

Bennett encourage tout le monde à devenir membre de la Société et à encourager leurs collègues à y adhérer eux aussi.
7. Rapport annuel de la SMC
Document: rapport annuel 2015 (disponible avant ou lors de la réunion)
Proposition: (Comité exécutif)
Que le rapport annuel 2015 soit accepté.
Adoptée: Unanimité
8. Rapport des Présidents de comités

Au nom du Comité étudiant, MM. Berk et Dermenjian invitent les étudiants à organiser des activités que le Comité appuierait financièrement.

Dubiel donne des nouvelles des sessions et conférences sur l'éducation dans le cadre de cette Réunion.

Burchard se présente comme présidente du Comité des femmes en mathématiques et se dit ouverte aux commentaires et conseils à l'endroit du comité.

Hurtubise donne de l'information sur le CMA2017 et invite tout le monde à y assister.

9. Levée de la séance [Wright/Loewen]